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Geachte dames en heren, 

 

 

In het overzicht van toezeggingen en moties, zoals bij iedere commissievergadering wordt geagendeerd, 

kunt u kennis nemen van de stand van zaken van de diverse openstaande toezeggingen en moties. Met 

deze brief doen wij enkele van deze openstaande punten af. Ook worden enkele moties en toezeggingen 

voorzien van een actuele stand van zaken. 

 

Werk en inkomen 

 

In het domein werk, inkomen en schulden speelt veel. Sinds 1 januari 2020 is de uitvoering van 

schuldhulpverlening steeds meer belegd bij het Sociaal Plein en wordt steeds minder uitbesteed. Met als 

doel meer regie te voeren op de aanpak van de schuldenproblematiek van onze inwoners. Met ingang van 

1 januari 2021 is de nieuwe Wet op de Gemeentelijke Schuldhulpverlening (Wgs) van kracht. Daarnaast 

zien we nu een nieuwe groep naar ons toe komen die financiële steun van de gemeente nodig heeft: de 

ondernemers die met moeite het hoofd boven water houden. Nu de Coronacrisis al bijna een jaar 

voortduurt, knelt het bij de inwoners die het financieel toch al niet breed hadden.  

 

1. Toezegging T20/039 over ondernemers met vragen over de TOZO regeling. 

Wethouder Wolthers heeft toegezegd de Raad te zullen informeren op welke wijze ondernemers contact 

kunnen opnemen met de gemeente als zij vragen hebben over de TOZO regeling.  

 

De gevraagde informatie: 

Sinds maandag 6 juli 2020 is er een speciaal telefoonnummer voor vragen over de Tozo: (035) 62 92 956, 

bereikbaar op maandag tot en met vrijdag tussen 8.30 uur en 17:00 uur. Daarnaast kunnen ondernemers 

mailen naar: zelfstandigenloket@hilversum.nl. 

 

Met deze mededeling is T20/039 afgedaan. 
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2. Motie M20/70 Verstrek mondkapjes via de Voedselbank 

Op 7 oktober 2020 is de motie “Verstrek mondkapjes via voedselbank” aangenomen. De motie over het 

verstrekken van mondkapjes bevatte het volgende verzoek: 

De mogelijkheden te onderzoeken om: 

 mondkapjes te verstrekken aan voedselbanken om die te verdelen bij de voedselpakketten;  

 indien mogelijk hiervoor uitwasbare/katoenen (herbruikbare) mondkapjes te gebruiken;  

 eventuele andere relevante locaties in kaart te brengen waar het verstrekken van mondkapjes passend 

is en helpt om het dragen ervan te stimuleren en faciliteren. 

 

Uitvoering van de motie: 

Er zijn uitwasbare (herbruikbare) mondkapjes uitgedeeld aan klanten van de Voedselbank. Daarnaast zijn 

op verschillende momenten, door collegeleden en door stewards, ook op veel andere locaties mondkapjes 

uitgedeeld, zoals in het centrum, op de Gijsbrecht en in verschillende wijkwinkelgebieden. Dat werd erg 

gewaardeerd. Na de uitdeelactie is er contact geweest met de Voedselbank. Zij hebben aangegeven naast 

de uitdeelactie geen mondkapjes meer nodig te hebben. Er is nauw contact tussen gemeente en 

Voedselbank om de behoefte aan mondkapjes te blijven monitoren. 

 

Hiermee is motie M20/70 uitgevoerd 

 

 

3. Toezegging T20/81 Wethouder Wolthers over het informeren van de Raad over de uitvoering van 

schuldhulpverlening. 

 

De toezegging van wethouder Wolthers betrof het informeren van de Raad over de uitvoering van 

schuldhulpverlening in 2020 en de plannen voor 2021. De toezegging is omschreven als het verstrekken 

van concretere informatie met betrekking tot de actualisatie van de in uitvoering zijnde herziening van het 

beleid werk en inkomen, inclusief de schuldhulpverlening, via een Raadsinformatie brief.  

Om de Raad te kunnen voorzien van goede informatie is het voorstel om dit niet door middel van een RIB, 

maar door middel van een BVS te doen. Deze zal naar verwachting in april plaatsvinden. Dit is iets later 

dan toegezegd (Q1), maar er is eerder geen ruimte op de agenda van de Raad om de BVS te plannen. 

 

De toezegging is hiermee geactualiseerd. 

 

 

4. Motie M20/104 Humanere Schuldhulpverlening  

Op 9 december 2020 is de motie Humanere Schuldhulpverlening aangenomen. De motie bevatte het 

volgende verzoek: 

 een ‘pauzeknop’ in te voeren, naar Amsterdams voorbeeld, waarbij schulden aan de gemeente tijdelijk 

worden bevroren voor inwoners die zich melden voor schuldhulpverlening. 

 

Uitvoering van de motie: 

Met interesse volgen wij de ontwikkelingen in Amsterdam. Daar wordt een beperkte pilot gestart met de 

“pauzeknop”. Waar deze voor Hilversum toepasbaar blijkt zullen we voorstellen deze op te nemen in ons 

beleid. Daarnaast gaan we binnen de gemeente onderzoeken hoe we er voor kunnen zorgen dat wet- en 

regelgeving op verschillende terreinen elkaar niet tegenwerkt bij een humane schuldhulpverlening maar 

een juiste afweging maakt in de belangen. Zodra de resultaten daarvan bekend zijn wordt u hierover 

geïnformeerd. Zie ook de uitvoering van motie M20/115. 

 

Hiermee is de stand van zaken geactualiseerd. 

 

 

5. Motie M20/105 Informele schulden 

Op 9 december is de motie Informele schulden aangenomen. De motie bevatte het volgende verzoek: 

 in gesprek te gaan met deskundige professionals en vrijwilligers om de problematiek van 

informele schulden als belangrijk onderdeel van de schuldenproblematiek nader te analyseren; 



 

 

 in samenwerking met deskundige professionals en vrijwilligers op het gebied van 

schuldhulpverlening, voorlichtingsmateriaal te ontwikkelen met een overzichtelijk 

hulpverleningsaanbod, dat voor de deskundige professionals en vrijwilligers goed bruikbaar is, 

 niet alleen voor dienstverlening bij formele schulden maar specifiek ook voor dienstverlening bij 

informele schulden; 

 aan samenwerkingsorganisaties (bijvoorbeeld Versa Welzijn) te vragen een training te verzorgen 

voor Hilversumse professionals en vrijwilligers; 

 de kosten van het voorgaande te dekken uit de algemene organisatiekosten (voor bijscholing); 

 de raad over de uitkomsten te informeren via een raadsinformatiebrief. 

 

Uitvoering van de motie: 

In Q1 volgt een plan van aanpak voor onderzoek naar informele schulden. Hierin zijn opgenomen het 

doen van een analyse van landelijk beschikbaar onderzoek naar informele schulden en eventuele 

initiatieven/onderzoeken waar de gemeente Hilversum bij kan aanhaken. Daarnaast worden gesprekken 

gehouden met een aantal vertegenwoordigers van lokale organisaties zoals: Versa Welzijn, de 

Voedselbank, het Leger des Heils, gebedshuizen, onderwijsinstellingen en sportverenigingen. 

Na afronding van dit onderzoek naar informele schulden, wordt een plan van aanpak gemaakt voor zowel 

de training als het te ontwikkelen voorlichtingsmateriaal. Uiterlijk Q3 verwachten we de resultaten met de 

Raad te kunnen delen. 

 

Hiermee is de stand van zaken geactualiseerd. 

 

 

6. Motie M20/106 Een volwaardige kerstuitkering voor gedupeerde ouders 

Op 9 december is de motie Een volwaardige kerstuitkering voor gedupeerde ouders aangenomen. De 

motie bevatte het volgende verzoek: 

 de 750 euro uitkering, die de getroffenen van de toeslagenaffaire dit jaar krijgen, op geen enkele 

manier te verrekenen met de bijstandsuitkering of andere gemeentelijke uitkeringen. 

 

Uitvoering van de motie: 

De kerstuitkering zal op geen enkele wijze leiden tot verrekening van de uitkering. Dit is opgenomen in de 

werkafspraken van het Sociaal Plein.  

 

Hiermee is motie M20/106 uitgevoerd 

 

 

7. Motie M20/115 Verantwoordelijk debiteurenbeheer 

Op 9 december is de motie Verantwoordelijk debiteurenbeheer aangenomen. De motie bevatte het 

volgende verzoek: 

 verantwoordelijkheid te nemen op het gebied van schuldhulpverlening en te voorkomen dat 

problematische schuldsituaties verergeren door het debiteurenbeleid van de gemeente zelf. Zodoende 

wordt het college verzocht te onderzoeken hoe de samenwerking tussen de verschillende teams kan 

worden verbeterd en grondig te onderzoeken welke juridische mogelijkheden er zijn om deze 

samenwerking te bevorderen; 

 de gemeenteraad voor het zomerreces 2021 over de resultaten te informeren 

 

Uitvoering van de motie: 

Aan deze motie wordt uitvoering gegeven in samenspraak met de afdelingen belastingen, inkomen en 

parkeerbeleid. Dit zijn de drie afdelingen die mogelijk schuldeiser zijn van inwoners met schulden. De 

verschillende afdelingen hebben al aangegeven welwillend tegenover een betere samenwerking te staan 

om inwoners met schulden optimale dienstverlening te kunnen bieden. 

 

Hiermee is de stand van zaken geactualiseerd. 

 

 



 

 

Regionale zaken 

 

In de commissievergadering van 1 oktober 2020 zijn namens het college twee toezeggingen gedaan bij het 

agendapunt “Verbetering besluitvorming met gemeenteraden rond de Regionale Samenwerkingsagenda”. 

Met deze brief informeren wij u over de afhandeling van deze toezeggingen. 

 

8. Toezegging 20/75 en 20/76 verbetering besluitvorming RSA 

De toezeggingen luiden: 

 Wethouder Voorink zegt toe de evaluatie van de verbetering besluitvorming met gemeenteraden 

rond de RSA in het AB van 8 oktober 2020 te bespreken en de raad over de uitkomst schriftelijk 

te informeren (T20/75). 

 Wethouder Voorink zegt toe in het college te bespreken hoe concreet handen en voeten te geven 

aan het opvolgen van de aanbevelingen en nieuwe werkwijze van de RSA. De wethouder zal de 

raad over de uitkomst schriftelijk informeren (T20/76). 

Zowel in het college als in het Algemeen Bestuur is zoals toegezegd gesproken over de aanbevelingen van 

de nieuwe werkwijze van de RSA.  

In het Algemeen Bestuur van de regio is in meerdere sessies gesproken over de uitkomsten van de 

evaluatie van de RSA. Concreet is als vervolg afgesproken dat er diverse bijeenkomsten worden 

georganiseerd rondom thema’s uit de RSA. Deze worden door de regio via de griffies aan de 

gemeenteraden bekend gemaakt. Zie de website van de regio over het actuele aanbod: 

www.regiogv.nl/vergaderingen/webinars . 

Op dit moment wordt gewerkt aan een magazine waarin de raadsleden worden geïnformeerd over de stand 

van zaken van de diverse onderwerpen binnen de RSA. Medio maart 2021 zal dit magazine verschijnen. 

Het college onderschrijft de aanbevelingen zoals ook naar voren is gekomen tijdens de raadsbehandeling. 

Het college zal er actief op toe zien dat u regelmatig wordt geïnformeerd op de onderwerpen van de RSA. 

In de commissievergadering van 1 oktober 2020 is ook verzocht om in het inwerkprogramma van de 

nieuwe raad de besluitvorming in de regio op te nemen als onderdeel. Door de regio Gooi en Vechtstreek 

is toegezegd dat het inwerkprogramma van de nieuwe raad van Hilversum op dit onderdeel door de regio 

zal worden ondersteund in 2022. Indien ook andere gemeenteraden dit wensen zal de regio ook daar 

ondersteunen. 

 

De toezeggingen 20/75 en 20/76 zijn hiermee afgedaan 

 

 

Beheer, vastgoed en GREX 

 

9. Motie 20/31 Verkeershinder Johannes Geradtsweg 

In de motie wordt het college verzocht: Zo snel mogelijk met de bewoners van de Johannes Geradtsweg in 

gesprek te gaan over de mogelijke (korte en lange termijn) oplossingen voor de verkeershinder en 

leefbaarheid langs de Johannes Geradtsweg. Zich daarbij te houden aan de eerder gedane toezegging(en) 

dat alle opties overwogen zullen worden en dat de intussen voorgestelde oplossing - een fietsbrug met een 

verlenging van het voorsorteer vak voor rechts afslaand verkeer – nog geen voldongen feit is. 

Tijdens verschillende bijeenkomsten met de bewoners van de Johannes Geradtsweg zijn (korte termijn) 

oplossingen voor de verkeershinder en leefbaarheid langs deze weg besproken. Over de oplossingen die de 

doorstroming van het verkeer op de Johannes Geradtsweg moeten verbeteren is op dit moment geen 

overeenstemming. Daarom is er inmiddels een onafhankelijk verkeersdeskundige betrokken. 

 

De motie is hiermee uitgevoerd. 

 

 

Zorg, Welzijn en LHBTI 

 

10. Toezegging T19-160 Transformatieplan jeugd 

 

Wethouder Jaeger stelt dat de Regio jaarlijks een evaluatie opstelt en verwacht dat deze evaluatie tegen het 

einde van het voorjaar naar de raad toe zal komen (T19/160).  



 

 

 

Deze toezegging is gedaan bij de behandeling van een begrotingswijziging van de regio inzake het 

regionale transformatieplan Jeugd. 

In regionaal verband is afgesproken dat er geen jaarlijkse evaluatie komt, maar binnen de projecten zelf 

van het plan wordt geëvalueerd. We gaan wel in regionaal verband een nieuw regionaal beleidsplan jeugd 

inclusief regiovisie maken. Daarin blikken we terug op wat we hebben gedaan en nemen de evaluaties van 

de projecten van het regionaal transformatieplan jeugd mee.  

 

Hiermee is deze toezegging afgedaan. 

 

 

11. Motie M20/96 Koersdocument 

In de motie wordt het college verzocht: een koersdocument op te stellen waarbij de kadernota sociaal 

domein “Erbij horen en ertoe doen” als leidraad wordt gehanteerd en dit koersdocument ter bespreking en 

vaststelling voor te leggen aan de raad uiterlijk maart 2021, zodat de raad daarover in de raadsvergadering 

van april 2021 een besluit kan nemen. 

Het Regionaal actieprogramma is op 14 januari beschikbaar gekomen voor de raad en wordt aangeboden 

voor de commissie van februari 2021 en de raad van 3 maart 2021. 

 

De motie is hiermee uitgevoerd. 

 

 

RO, Omgevingswet, Sport en V&H 

 

12 Toezegging T17/109 Reclamebeleid 

Wethouder Voorink zegt toe in samenwerking met ondernemers het reclamebeleid vorm te zullen gaan 

geven.  

De gesprekken met ondernemersverenigingen hebben plaats gevonden. Daaruit bleek dat het van groter 

belang was om de vindbaarheid van regels rond gevelreclame te verbeteren en te verduidelijken m.b.v. 

voorbeelden. Duidelijkere criteria voor reclame maken onderdeel uit van herziening welstandsnota 1e 

fase. 

 

De toezegging is hiermee afgedaan 

 

 

13 Toezegging T20/84 Overgewicht jongeren 

De wethouder Sport zegt toe dat er een brief komt met recentere informatie over de aanpak en cijfers van 

overgewicht bij jongeren. 

Een memo van de GGD Gooi en Vechtstreek met recentere informatie over de cijfers is als bijlage 

toegevoegd. Recentere informatie over de aanpak verwachten wij u dit tweede kwartaal toe te kunnen 

sturen. 

 

De toezegging is hiermee afgedaan.  

 

 

Energie, groen en wonen 

 

Toezegging T19/071 GNR 

De portefeuillehouder Natuur en Groen zegt toe om de toegang tot de GNR gebieden aan te kaarten bij 

GNR en de uitkomst hiervan te delen met de raad.  

Op 12 december 2019 is de toegankelijkheid van de GNR-gebieden aangekaart tijdens het openbare 

gedeelte van de bestuursvergadering van het Goois Natuurreservaat bij het onderwerp Beheervisie. 

Daarbij is als voorbeeld Monnikenberg genoemd. Het Goois Natuurreservaat heeft in deze vergadering 

toegelicht dat er in het geval van Monnikenberg sprake is van rustgebied, direct grenzend aan nieuwe 

bewoning. Hierover zijn harde afspraken gemaakt bij de ontwikkeling van Monnikenberg. Onder meer dat 

er geen directe toegangspoortjes komen vanuit de nieuwe woningen naar het stiltegebied. De bewoners 



 

 

kunnen uiteraard het gebied wel in, maar zij dienen hiervoor om te lopen naar de officiële hoofdingang 

aan de Soestdijkerstraatweg. Gebieden direct grenzend aan natuurverbindingen zoals ecoducten en 

faunatunnels zijn cruciaal in het effectief functioneren van die verbindingen. Vandaar dat op deze plekken 

de toegang tot de natuurgebieden wordt beperkt in de vorm van een stilte- of rustgebied. In sommige 

gevallen, zoals bij Monnikenberg en Anna’s Hoeve liggen deze rustgebieden dicht bij bewoond gebied om 

de eenvoudige reden dat de ruimte er beperkt is: het natuurgebied tussen het Gooi en de Utrechtse 

Heuvelrug is hier zeer smal. Door het stiltegebied heen, kunnen dieren de oversteek maken tussen deze 

twee landschappen. Dat komt de genetische diversiteit, de biodiversiteit en daarmee de gezondheid van de 

dierpopulaties en uiteindelijk ook de kwaliteit van deze recreatiegebieden ten goede. 

 

De toezegging is hiermee afgedaan. 

 

 

Motie M19/160 Regionale Energie Strategie 

Over de uitvoering van deze motie bent u geïnformeerd met de collegebrief ‘reactienota RES’ van 18 

december 2020 (kenmerk 723020). In het derde kwartaal 2021 verwacht het college de RES 1.0 aan de 

raad voor te leggen. 

 

Motie is hiermee uitgevoerd 

 

 

Wij vertrouwen erop u voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Hoogachtend, 

 

Burgemeester en wethouders van Hilversum, 

de gemeentesecretaris, de burgemeester, 

  

D. Emmer P.I. Broertjes 
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MEMO 

Zicht op overgewicht bij jongeren in Hilversum 

 

 

Aan De gemeente Hilversum tav Jur Elzinga 

Van Manita van Acker, epidemioloog GGD Gooi en Vechtstreek 

Datum 4 januari 2021 

 

Bron: Digitaal Dossier van Jeugd en Gezin Gooi en Vechtstreek. 

Periode: kalenderjaren 2018 en 2019.  

Toelichting: Vanwege corona is er op dit moment geen recentere betrouwbare informatie voorhanden. 

Belangrijkste reden is dat door corona vanaf begin maart 2020 bijna alle consulten telefonisch uitgevoerd zijn en 

gewicht en lengte niet gemeten konden worden; van bijna vijf maanden van het schooljaar zijn er geen 

meetgegevens. Van 2020 zijn er dus alleen lengte- en gewicht-gegevens over januari en februari. We denken dat 

we 2020 voor lengte- en gewicht-metingen als een “verloren” jaar moeten beschouwen, met te weinig 

meetgegevens om een betrouwbaar beeld te kunnen schetsen van het over- en ondergewicht van de jeugd in Gooi 

en Vechtstreek. Daarom is gekozen voor weergave van de resultaten van de kalenderjaren 2018 en 2019. 

 

Resultaten van 2018 en 2019. 

In onderstaande tabellen staan de percentages ondergewicht, normaal gewicht en overgewicht naar soort 

onderzoek voor 2018 en 2019. De percentages overgewicht in Hilversum worden vergeleken met de percentages 

voor de gehele regio Gooi en Vechtstreek. “n” staat voor het aantal leerlingen dat is gemeten en gewogen.  

 

 2018 2019 

 n Onder- 

gewicht 

Normaal 

gewicht 

Over- 

gewicht 

Over- 

gewicht 

Regio 

n Onder- 

gewicht 

Normaal 

gewicht 

Over- 

gewicht 

Over- 

gewicht 

Regio 

Consult 3,9 jaar 897 14% 79% 8% 8% 956 14% 77% 9% 9% 

Consult groep 2 834 14% 79% 7% 7% 1088 11% 79% 10% 9% 

Consult groep 7 822 15% 71% 15% 10% 819 12% 76% 12% 11% 

Consult klas 2 896 13% 78% 10% 10% 942 15% 71% 14% 12% 

Contactmoment 

Speciaal Onderwijs 

76 9% 57% 34% 24% 104 9% 58% 34% 29% 

Gemiddeld 3525 14% 76% 10% 9% 3909 13% 75% 12% 10% 

 

 

Reflectie 

 Zowel in 2018 als in 2019 heeft driekwart van alle kinderen een normaal (gezond) gewicht. 

 Het percentage ondergewicht is nagenoeg gelijk aan het percentage overgewicht (in 2018 zelfs wat aan de 

hogere kant). 

 Het percentage overgewicht is in Hilversum 1 á 2 procentpunten hoger dan het gemiddelde in de Regio. Dit 

is niet statistisch significant verschillend. 

 De percentages overgewicht variëren tussen 2018 en 2019 licht en lijken in 2019 (ten opzichte van 2018) 

wat hoger in groep 2 en klas 2, maar juist wat lager in groep 7. Gemiddeld geen statistisch verschil. 

 Het aantal kinderen/jongeren met overgewicht in het speciaal onderwijs ligt rond een derde. 
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Uitgesplitst naar 4-cijferige postcode. 

 

 2018 2019 

 n Onder- 

gewicht 

Normaal 

gewicht 

Over- 

gewicht 

n Onder- 

gewicht 

Normaal 

gewicht 

Over- 

gewicht 

1211 Centrum 253 12% 76% 12% 290 13% 73% 14% 

1212 ZuidOost 124 12% 70% 18% 142 12% 67% 21% 

1213 ZuidOost 330 14% 79% 7% 362 11% 82% 7% 

1214 Zuid 323 13% 77% 10% 324 13% 75% 11% 

1215 Zuid 497 16% 76% 9% 495 13% 79% 8% 

1216 ZuidWest 327 10% 80% 10% 324 11% 76% 12% 

1217 NoordWest 324 18% 77% 5% 338 15% 78% 7% 

1218 Hilversumse Meent 172 10% 78% 12% 120 21% 63% 17% 

1221 Oost 293 11% 76% 13% 396 14% 73% 13% 

1222 NoordOost 422 14% 75% 11% 528 11% 75% 15% 

1223 Oost 460 15% 73% 12% 590 14% 74% 12% 

Gemiddeld 3525 14% 76% 10% 3909 13% 75% 12% 

 

 

 

 
 

 

Reflectie 

 In het postcodegebieden 1213 (ZuidOost), 1217 (NoordWest) en 1215 (Zuid) is in beide jaren het 

percentage kinderen/jongeren met overgewicht laag. 

 In postcodegebied  1212 (ZuidOost) is het percentage kinderen/jongeren met overgewicht het hoogst, 

respectievelijk 18 en 21% in 2018 en 2019. 

 



Motielijst: moties, toezeggingen en amendementen (let op mutaties worden gecommuniceerd naar de commissies van februari 2021) bijgewerkt 22-1-2021

25-jan Overzicht toezeggingen per 27 oktober 2017 Let op: bij "status behandeling" (kolom I) alleen "open" of "afgedaan" gebruiken

nummer type PH inhoud
status 

behandeling
deadline wijze van behandeling behandelaar Cie bron pho

T17/109 toezegging Voorink
Wethouder Voorink zegt toe in samenwerking met ondernemers het 

reclamebeleid vorm te zullen gaan geven (T17/109)
afgedaan 01-10-2019

Update: uit gevoerde gesprekken met ondernemersverenigingen is 

gebleken dat het beter ontsluiten en duidelijk verbeelden van 

bestaande regels rond gevelreclame van belang is. Dat prevaleert 

boven nieuw beleid. Opdracht betere verbeelding is verleend. Dit 

vraagstuk wordt niet gekoppeld aan een voorstel over uitstalreclame 

(en de mogelijke financiële opbrengsten die daar bijhoren). Dit is in 

het verleden zonder succes aan het college voorgelegd.

E. van Schaijk RO/W

Cie Ruimte en V&B 1 juni 2017 

(9. Vaststellen welstandsnota, 

paragraaf centrum)

6. RO omgevingswet sport

T19/071 toezegging Heller
Wethouder Kastje zegt toe de toegang tot de GNR gebieden aan te 

kaarten bij de GNR en de uitkomst hiervan te delen met de raad T19/71 
afgedaan

Op 12 december 2019 is de toegankelijkheid van de GNR-gebieden 

aangekaart tijdens het openbare gedeelte van de 

bestuursvergadering van het Goois Natuurreservaat bij het 

onderwerp Beheervisie. Daarbij is als voorbeeld Monnikenberg 

genoemd. Het Goois Natuurreservaat heeft in deze vergadering 

toegelicht dat er in het geval van Monnikenberg sprake is van 

rustgebied, direct grenzend aan nieuwe bewoning. Hierover zijn 

harde afspraken gemaakt bij de ontwikkeling van Monnikenberg. 

Onder meer dat er geen directe toegangspoortjes komen vanuit de 

nieuwe woningen naar het stiltegebied. De bewoners kunnen 

uiteraard het gebied wel in, maar zij dienen hiervoor om te lopen 

naar de officiële hoofdingang aan de Soestdijkerstraatweg. 

Gebieden direct grenzend aan natuurverbindingen zoals ecoducten 

en faunatunnels zijn cruciaal in het effectief functioneren van die 

verbindingen. Vandaar dat op deze plekken de toegang tot de 

natuurgebieden wordt beperkt in de vorm van een stilte- of 

rustgebied. In sommige gevallen, zoals bij Monnikenberg en Anna’s 

Hoeve liggen deze rustgebieden dicht bij bewoond gebied om de 

eenvoudige reden dat de ruimte er beperkt is: het natuurgebied 

tussen het Gooi en de Utrechtse Heuvelrug is hier zeer smal. Door 

het stiltegebied heen, kunnen dieren de oversteek maken tussen 

deze twee landschappen. Dat komt de genetische diversiteit, de 

biodiversiteit en daarmee de gezondheid van de dierpopulaties en 

uiteindelijk ook de kwaliteit van deze recreatiegebieden ten goede.

M. van Dongen D&B

Commissie Duurzaamheid & 

beriekbaarheid d.d. 5 juni 2019 

(5. Mededelingen van en vragen 

aan Wethouder J. Kastje)

4. Energie groen wonen

T19/160 toezegging Walters

Wethouder Jaeger stelt dat de Regio jaarlijks een evaluatie opstelt en 

verwacht dat deze evaluatie tegen het einde van het voorjaar naar de raad 

toe zal komen (T19/160). (qua portefeuilleverdeling hoort dit onderwerp bij 

wethouder Walters).

afgedaan 01-06-2020

Er zal geen jaarlijkse evaluatie komen, maar binnen de projecten 

zelf wordt geëvalueerd. We gaan wel een nieuw regionaal 

beleidsplan jeugd inclusief regiovisie maken. Daarin blikken we 

terug op wat we hebben gedaan en nemen de evaluatie van het 

regionaal transformatieplan jeugd mee.

A. Rijssenbeek Z&S

Commissie Verbonden Partijen 

d.d. 27 november 2019 (3. 

Begrotingswijziging Regio Gooi 

en Vechtstreek 2019)

2. Zorg welzijn buurten

M19/160 motie Heller

Motie M19/160 van de fracties van VVD, HvH, CDA en SP wordt 

aangenomen met stemmen voor van HvH (7), VVD (6), CDA (4), CU (2), 

SP (2) en HB (1) (22 voor/14 tegen). In de motie wordt het college verzocht: 

bij de ontwikkeling van de Regionale Energie Strategie  Noord-Holland 

Zuid: 1. zorg te dragen dat concrete oplossingen en locaties worden 

voorgesteld; 2. te benadrukken dat voorstellen op draagvlak van inwoners 

moeten kunnen rekenen; 3. waar mogelijk bij het voorstellen van 

oplossingen en locaties het draagvlak te toetsen.

afgedaan 01-10-2021

Over de uitvoering van deze motie bent u geïnformeerd met de 

collegebrief ‘reactienota RES’ van 18 december 2020 (kenmerk 

723020). In het derde kwartaal 2021 verwacht het college de RES 

1.0 aan de raad voor te leggen.

M. van Dongen D&B

Gemeenteraad d.d. 11 december 

2019 (17. M19/160 - RES: kan 

rekenen op draagvlak)

4. Energie groen wonen

T20/039 toezegging Wolthers

Wethouder Wolthers beantwoordt de vragen van GrL en van de SP over de 

Tozo-regeling. Zij zegt toe na te gaan hoe wordt gecommuniceerd in het 

geval een ondernemer vragen wil stellen over de uitvoering van de regeling 

(T20/39).

afgedaan

Sinds maandag 6 juli is er een speciaal telefoonnummer voor vragen 

over de Tozo: (035) 62 92 956, bereikbaar op maandag tot en met 

vrijdag tussen 8.30 uur en 17:00 uur. Daarnaast kunnen 

ondernemers mailen naar: zelfstandigenloket@hilversum.nl

A. Keates Z&S

Gezamenlijke commissies d.d. 13 

mei 2020 (1. Mededelingen van 

en vragen aan burgemeester 

Broertjes en wethouders Voorink, 

Scheepers, Wolthers, Kuipers, 

Heller en Walters)

1. Werk inkomen onderwijs



nummer type PH inhoud
status 

behandeling
deadline wijze van behandeling behandelaar Cie bron pho

M20/31 motie Scheepers

Motie M20/31 van de fracties van HvH, D66, VVD, GrL en HB wordt 

unaniem aangenomen (35 voor/0 tegen). In de motie wordt het college 

verzocht: Zo snel mogelijk met de bewoners van de Johannes Geradtsweg 

in gesprek te gaan over de mogelijke (korte en lange termijn) oplossingen 

voor de verkeershinder en leefbaarheid langs de Johannes Geradtsweg. 

Zich daarbij te houden aan de eerder gedane toezegging(en) dat alle opties 

overwogen zullen worden en dat de intussen voorgestelde oplossing - een 

fietsbrug met een verlenging van het voorsorteervak voor rechtsafslaand 

verkeer – nog geen voldongen feit is.

afgedaan

Vervolg op toezegging T20/38; Regelmatig is er overleg tussen de 

bewoners Johannes Geradtsweg, de wethouder verkeer en een 

ambtelijke werkgroep. Echter heeft dit tot op heden niet geleidt tot 

een klipklare oplossing of maatregel. Tijdens verschillende 

bijeenkomsten met de bewoners van de Johannes Geradtsweg zijn 

(korte termijn) oplossingen voor de verkeershinder en leefbaarheid 

langs deze weg besproken. Over de oplossingen die de 

doorstroming van het verkeer op de Johannes Geradtsweg moeten 

verbeteren is op dit moment geen overeenstemming . Daarom is er 

inmiddels een onafhankelijk verkeersdeskundige betrokken.

M. Klein D&B

Gemeenteraad d.d. 6 mei 2020 

(11. Uit te werken oplossing voor 

herinrichting Kleine Spoorbomen)

9. Beheer vastgoed grex

T20/075 toezegging Voorink

Wethouder Voorink zegt toe de evaluatie van de verbetering besluitvorming 

met gemeenteraden rond de RSA in het AB van 8 oktober 2020 te 

bespreken en de raad over de uitkomst schriftelijk te informeren (T20/75).

afgedaan 01-12-2020

Zowel in het college als in het Algemeen Bestuur is zoals toegezegd 

gesproken over de aanbevelingen van de nieuwe werkwijze van de 

RSA. In het Algemeen Bestuur van de regio is in meerdere sessies 

gesproken over de uitkomsten van de evaluatie van de RSA. 

Concreet is als vervolg afgesproken dat er diverse bijeenkomsten 

worden georganiseerd rondom thema’s uit de RSA. Deze worden 

door de regio via de griffies aan de gemeenteraden bekend 

gemaakt. Zie de website van de regio over het actuele aanbod: 

www.regiogv.nl/vergaderingen/webinars. Op dit moment wordt 

gewerkt aan een magazine waarin de raadsleden worden 

geïnformeerd over de stand van zaken van de diverse onderwerpen 

binnen de RSA. Medio maart 2021 zal dit magazine verschijnen. Het 

college onderschrijft de aanbevelingen zoals ook naar voren is 

gekomen tijdens de raadsbehandeling. Het college zal er actief op 

toe zien dat u regelmatig wordt geïnformeerd op de onderwerpen 

van de RSA. In de commissievergadering van 1 oktober 2020 is ook 

verzocht om in het inwerkprogramma van de nieuwe raad de 

besluitvorming in de regio op te nemen als onderdeel. Door de regio 

Gooi en Vechtstreek is toegezegd dat het inwerkprogramma van de 

nieuwe raad van Hilversum op dit onderdeel door de regio zal 

worden ondersteund in 2022. Indien ook andere gemeenteraden dit 

wensen zal de regio ook daar ondersteunen.

 RO/W

Raadscommissie 1 oktober 2020 

(3. verbetering besluitvorming 

met gemeenteraden rond de 

Regionale 

Samenwerkingsagenda)

6. RO omgevingswet sport

T20/076 toezegging Voorink

Wethouder Voorink zegt toe in het college te bespreken hoe concreet 

handen en voeten te geven aan het opvolgen van de aanbevelingen en 

nieuwe werkwijze van de RSA. De wethouder zal de raad over de uitkomst 

schriftelijk informeren (T20/76).

afgedaan 01-12-2020

Zowel in het college als in het Algemeen Bestuur is zoals toegezegd 

gesproken over de aanbevelingen van de nieuwe werkwijze van de 

RSA. In het Algemeen Bestuur van de regio is in meerdere sessies 

gesproken over de uitkomsten van de evaluatie van de RSA. 

Concreet is als vervolg afgesproken dat er diverse bijeenkomsten 

worden georganiseerd rondom thema’s uit de RSA. Deze worden 

door de regio via de griffies aan de gemeenteraden bekend 

gemaakt. Zie de website van de regio over het actuele aanbod: 

www.regiogv.nl/vergaderingen/webinars. Op dit moment wordt 

gewerkt aan een magazine waarin de raadsleden worden 

geïnformeerd over de stand van zaken van de diverse onderwerpen 

binnen de RSA. Medio maart 2021 zal dit magazine verschijnen. Het 

college onderschrijft de aanbevelingen zoals ook naar voren is 

gekomen tijdens de raadsbehandeling. Het college zal er actief op 

toe zien dat u regelmatig wordt geïnformeerd op de onderwerpen 

van de RSA. In de commissievergadering van 1 oktober 2020 is ook 

verzocht om in het inwerkprogramma van de nieuwe raad de 

besluitvorming in de regio op te nemen als onderdeel. Door de regio 

Gooi en Vechtstreek is toegezegd dat het inwerkprogramma van de 

nieuwe raad van Hilversum op dit onderdeel door de regio zal 

worden ondersteund in 2022. Indien ook andere gemeenteraden dit 

wensen zal de regio ook daar ondersteunen.

 RO/W

Raadscommissie 1 oktober 2020 

(3. verbetering besluitvorming 

met gemeenteraden rond de 

Regionale 

Samenwerkingsagenda)

6. RO omgevingswet sport



nummer type PH inhoud
status 

behandeling
deadline wijze van behandeling behandelaar Cie bron pho

M20/070 motie Wolthers

Motie M20/70 van de fracties van CDA, SP, CU, VVD, HB en DH wordt 

aangenomen met stemmen voor van HvH (1; voor: R.W.C. Redmeijer, 

tegen: H. Koç, M.J. de Jong-Schrijvers, M.F. Eerenberg, J.A.C. Slingerland, 

R.J.G. Lancé en M. Boumadkar-Boukhriss), D66 (3; voor: M.D. Groesz, 

H.R. Jaarsma en M.I. van Vliet, tegen: V. Wesselink, A.S. de Jong, A.A.S. 

den Daas), VVD (6), GrL (5), CDA (4), CU (2), PvdA (2), SP (2), HB (1) en 

DH (1) (27 voor/9 tegen). In de motie wordt het college verzocht: 1. 

mondkapjes te verstrekken aan voedselbanken om die te verdelen bij de 

voedselpakketten; 2. indien mogelijk hiervoor uitwasbare/katoenen 

(herbruikbare) mondkapjes te gebruiken; 3. eventuele andere relevante 

locaties in kaart te brengen waar het verstrekken van mondkapjes passend 

is en helpt om het dragen ervan te stimuleren en faciliteren.

afgedaan

Er zijn uitwasbare (herbruikbare) mondkapjes uitgedeeld aan 

klanten van de Voedselbank. Daarnaast zijn op verschillende 

momenten, door collegeleden en door stewards, ook op veel andere 

locaties mondkapjes uitgedeeld, zoals in het centrum, op de 

Gijsbrecht en in verschillende wijkwinkelgebieden. Dat werd erg 

gewaardeerd. Na de uitdeelactie is er contact geweest met de 

Voedselbank. Zij hebben aangegeven naast de uitdeelactie geen 

mondkapjes meer nodig te hebben. Er is nauw contact tussen 

gemeente en Voedselbank om de behoefte aan mondkapjes te 

blijven monitoren.

A. Keates Z&S

Gemeenteraad 7 oktober 2020 

(17. M20/70 - Verstrek 

mondkapjes aan voedselbank)

1. Werk inkomen onderwijs

T20/081 toezegging Wolthers

Wethouder Wolthers zegt toe de raad concretere informatie te zullen 

verstrekken met betrekking tot de actualisatie van de in uitvoering zijnde 

herziening van het beleid werk en inkomen, inclusief de 

schuldhulpverlening, via een RIB (T20/81).

open 01-06-2021

De toezegging van wethouder Wolthers betrof het informeren van 

de Raad over de uitvoering van schuldhulpverlening in 2020 en de 

plannen voor 2021. De toezegging is omschreven als het 

verstrekken van concretere informatie met betrekking tot de 

actualisatie van de in uitvoering zijnde herziening van het beleid 

werk en inkomen, inclusief de schuldhulpverlening, via een 

Raadsinformatie brief. Om de Raad te kunnen voorzien van goede 

informatie is het voorstel om dit niet door middel van een RIB, maar 

door middel van een BVS te doen. Deze zal naar verwachting in 

april plaatsvinden. Dit is iets later dan toegezegd (Q1), maar er is 

eerder geen ruimte op de agenda van de Raad om de BVS te 

plannen.

A. Keates Z&S

Gezamenlijke commissies 4 

november 2020 (3. Begroting 

2021)

1. Werk inkomen onderwijs

T20/084 toezegging Voorink
Wethouder Voorink zegt toe, dat er een brief komt met de recentere 

informatie over de aanpak en cijfers van overgewicht bij jongeren (T20/84).
afgedaan 01-04-2021

Een memo van de GGD Gooi en Vechtstreek met recentere 

informatie over de cijfers is verstrekt bij een collegebrief d.d. 26 

januari 2021. Recentere informatie over de aanpak verwachten wij u 

dit tweede kwartaal toe te kunnen sturen.

J. Elzinga Z&S

Gezamenlijke commissies 4 

november 2020 (3. Begroting 

2021)

6. RO omgevingswet sport

M20/096 motie Walters

Motie M20/96 van de fracties van CDA, GrL en CU wordt aangenomen met 

stemmen voor van HvH (6; voor: M. Boukhriss, M.F. Eerenberg, M.J. de 

Jong-Schrijvers, H. Koç, R.J.G. Lancé en J.A.C. Slingerland, tegen: R.W.C. 

Redmeijer), D66 (5), VVD (6), GrL (5), CDA (4), CU (2), SP (2), HB (1) en 

DH (1) (32 voor/3 tegen). In de motie wordt het college verzocht: een 

koersdocument op te stellen waarbij de kadernota sociaal domein “Erbij 

horen en ertoe doen” als leidraad wordt gehanteerd en dit koersdocument 

ter bespreking en vaststelling voor te leggen aan de raad uiterlijk maart 

2021, zodat de raad daarover in de raadsvergadering van april 2021 een 

besluit kan nemen.

afgedaan

Er wordt een memo opgesteld met daarin onder andere in 

samenhang met de verschillende onderdelen binnen het 

sociaaldomein (beleidskader SD) Wmo welzijn in de wijk, agenda 

jeugd, KPMG onderzoek, regio programma etc. Zie collegebrief d.d. 

15 januari 2021 en stukken voor commissiecyclus februari 2021 

(raad  3 maart 2021)

J. Bek Z&S

Gemeenteraad  11 november 

2020 (7. Programmabegroting 

2021)

2. Zorg welzijn buurten

M20/104 motie Wolthers

Motie M20/104 van de fracties van GrL, CU, HvH en HB unaniem  

aangenomen (36 voor/0 tegen). In de motie wordt het college gevraagd: 

een ‘pauzeknop’ in te voeren, naar Amsterdams voorbeeld, waarbij 

schulden aan de gemeente tijdelijk worden bevroren voor inwoners die zich 

melden voor schuldhulpverlening.

open

Met interesse volgen wij de ontwikkelingen in Amsterdam. Daar 

wordt een beperkte pilot gestart met de “pauzeknop”. Waar deze 

voor Hilversum toepasbaar blijkt zullen we voorstellen deze op te 

nemen in ons beleid. Daarnaast gaan we binnen de gemeente 

onderzoeken hoe we er voor kunnen zorgen dat wet- en regelgeving 

op verschillende terreinen elkaar niet tegenwerkt bij een humane 

schuldhulpverlening maar een juiste afweging maakt in de belangen. 

Zodra de resultaten daarvan bekend zijn wordt u hierover 

geïnformeerd. Zie ook de uitvoering van motie M20/115.

A. Keates Z&S

Gemeenteraad 9 december 2020 

(9. Raadsvoorstel Verordeningen 

Schulddienstverlening)

1. Werk inkomen onderwijs



nummer type PH inhoud
status 

behandeling
deadline wijze van behandeling behandelaar Cie bron pho

M20/105 motie Wolthers

Motie M20/105 van de fracties van HvH, PvdA, HB en CU wordt 

aangenomen met stemmen voor van HvH (7), D66 (6), GrL (5), CDA (4), 

CU (2), PvdA (2), SP (2) en HB (1) (29 voor/7 tegen). In de motie wordt het 

college verzocht: 1. in gesprek te gaan met deskundige professionals en 

vrijwilligers om de problematiek van informele schulden als belangrijk 

onderdeel van de schuldenproblematiek nader te analyseren; 2. in 

samenwerking met deskundige professionals en vrijwilligers op het gebied 

van schulddienstverlening, voorlichtingsmateriaal te ontwikkelen met een 

overzichtelijk hulpverleningsaanbod, dat voor de deskundige professionals 

en vrijwilligers goed bruikbaar is, niet alleen voor dienstverlening bij formele 

schulden maar specifiek ook voor dienstverlening bij informele schulden;3. 

aan samenwerkingsorganisaties (bijvoorbeeld Versa Welzijn) te vragen een 

training te verzorgen voor Hilversumse professionals en vrijwilligers; 4. de 

kosten van het voorgaande te dekken uit de algemene organisatiekosten 

(voor bijscholing); 5. de raad over de uitkomsten te informeren via een RIB.

open

In Q1 volgt een plan van aanpak voor onderzoek naar informele 

schulden. Hierin zijn opgenomen het doen van een analyse van 

landelijk beschikbaar onderzoek naar informele schulden en 

eventuele initiatieven/onderzoeken waar de gemeente Hilversum bij 

kan aanhaken. Daarnaast worden gesprekken gehouden met een 

aantal vertegenwoordigers van lokale organisaties zoals: Versa 

Welzijn, de Voedselbank, het Leger des Heils, gebedshuizen, 

onderwijsinstellingen en sportverenigingen. Na afronding van dit 

onderzoek naar informele schulden, wordt een plan van aanpak 

gemaakt voor zowel de training als het te ontwikkelen 

voorlichtingsmateriaal. Uiterlijk Q3 verwachten we de resultaten met 

de Raad te kunnen delen.

A. Keates Z&S

Gemeenteraad 9 december 2020 

(9. Raadsvoorstel Verordeningen 

Schulddienstverlening)

1. Werk inkomen onderwijs

M20/115 motie Wolthers

Motie M20/115 van de fracties van CDA en HB wordt unaniem 

aangenomen (36 voor/0 tegen). In de motie wordt het college verzocht: 1. 

verantwoordelijkheid te nemen op het gebied van schuldhulpverlening en te 

voorkomen dat problematische schuldsituaties verergeren door het 

debiteurenbeleid van de gemeente zelf. Zodoende wordt het college 

verzocht te onderzoeken hoe de samenwerking tussen de verschillende 

teams kan worden verbeterd en grondig te onderzoeken welke juridische 

mogelijkheden er zijn om deze samenwerking te bevorderen; 2. de 

gemeenteraad voor het zomerreces 2021 over de resultaten te informeren.

open 01-07-2021

Aan deze motie wordt uitvoering gegeven in samenspraak met de 

afdelingen belastingen, inkomen en parkeerbeleid. Dit zijn de drie 

afdelingen die mogelijk schuldeiser zijn van inwoners met schulden. 

De verschillende afdelingen hebben al aangegeven welwillend 

tegenover een betere samenwerking te staan om inwoners met 

schulden optimale dienstverlening te kunnen bieden.

A. Keates Z&S

Gemeenteraad 9 december 2020 

(9. Raadsvoorstel Verordeningen 

Schulddienstverlening)

1. Werk inkomen onderwijs


